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Vraag:  Binnen de

overheid kan je

onderscheid maken

tussen het bestuur en

de bureaucratie. Er

kunnen soms

tegengestelde belangen

zijn. Deze moeten naar

boven komen. Soms

moet het bestuur verteld

komen dat het niet

haalbaar is. Is hier over

nagedacht? 

Hank: Alle lagen van de

gemeente moeten

onderdeel zijn van het

participatieproces. Ieder

moet op de eigen manier

meedoen binnen eigen

functie. 

Vraag: Hoe staan

jullie in een

wijkbugdet?  (Bij

sommige soorten

projecten).

Hank: Daar is niet over

gesproken. Het is

belangrijker om na te

denken over de vraag

hoe de participatie tot

stond komt. Een

wijkbudget zou

kunnen bedragen

mogelijk. 

Mieke: Idee om een

bepaald deel van het

budget te steken in

gerichte participatie. 

Vraag: Hebben jullie ook

nagedacht over de tegengestelde

belangen? Voorbeeld: Wijken met

andere ideeën. 

Hank: Het kan zijn dat er

verschillende belangen zijn. Maar

daarom is het extra belangrijk dat

iedereen weet hoe succes er uit

ziet. DIt moet afgesproken worden.

Het moet voor alle deelnemers een

win-win situatie worden. Als niet

uitgelegd wordt wat ieders

voordeel is, dan wordt het lastig

samen te werken. 

Marten: Daarom is er speelruimte

nodig, zodat iedereen aan zijn/haar

succes zou kunnen komen. 

Hank: Het zou mooi zijn als er

verschillende doelen van mensen

behaald kunnen wordern.  

Vraag: Wat is jullie idee van

het idee burgerforum? 

Marten: De gemeente heeft

erg veel projecten lopen.

Transparantie is daarbij erg

belangrijk. Een burgerforum

kan daarbij aan bijdragen. Dit

zou kunnen via loting of

andere manieren

(Verschillende mensen

steeds is belangrijk). Op

deze manier betrek je de

burgers bij het bestuur. Het

kan ook werken als een

soort lokmiddel om elkaar

daarin in te vinden. Op deze

manier wordt de gemeente

altijd ondersteund door een

actieve groep burgers. De

groep burgers worden dan

gevraagd advies te geven

door hun gedachtengang

over het project te geven. 

Hank: Het kan wel lastig zijn

in zo een forum een brede

groep mensen te

representeren. 

Vraag: Stakeholder analyse

is heel belangrijk. Maar wie

maakt zon dergelijke

analyse? Hoe borg je dat die

analyse onafhankelijk

gemaakt wordt? 

Hank: Alle deelnemners

moeten het eens met elkaar

zijn. Daarom moeten meer

mensen betrokken zijn bij de

stakeholderanalyse. 

Mieke: Dit is makkelijker als

het gedaan wordt door het

ambtelijk apparaat. Daarna

moeten zij overeenstemming

vragen bij de

burgerparticipanten. 

Coen: Dit moet dan later

eventueel aangevuld worden

en deze mensen uitnodigen

tot deelname. 

Vraag: Wanneer ervaart u

gelijkwaardigheid? 

Hank: Men wilt serieus

genomen worden. En wordt er

iets gedaan met wat je zegt? 

Mieke: Als men ondersteuning

krijgt helpt het ook. En ook is

het belangrijk dat gaande het

proces later misschien meer

rolverdeling nodig is. Maar in

het begin moet iedereen echt

gelijkwaardig zijn. 

Nicolette: Wees bewust dat

burgers werkzaam zijn en ook

nog andere dingen te doen

hebben. 


